
Zápis ze slavnostní schůze Klubu ČS - Kolín 14. 12. 2024 
 

Program slavnostní schůze: 
1. Zahájení, přivítání hostů 
2. Vyhodnocení výstavy 
3. Zhodnocení posouzení – př. Sousedík, př. Bek K.+ kluboví posuzovatelé 
4. Diskuze 
5. Závěr 

 

Ad 1) Schůzi zahájil předseda Klubu př. Bek K., přivítal členy Klubu, přátelé ze Slovenska. př. 
Maček přivítal přítomné a přečetl program slavnostní schůze. Program byl jednomyslně 
schválen.       

Ad 2) Vyhodnocení výstavy provedl předseda Klubu př. Bek K. (viz. příloha) 

Ad 3) Zhodnocení posouzení provedl př. Sousedík a př. Bek K. Hodnocení od jednotlivých 
posuzovatelů. Každý posuzovatel se vyjádřil k varietě, kterou posuzoval. Př. Slepička 
vyhodnotil kolekce příbuzných plemen ČS – štarvických staváků a německých staváků (Steller 
Kropfer). 

Ad 4) Diskuse: 

Př. Bek Z. – poděkoval členům za stavění klecí, poděkoval Jihomoravské pobočce za krmení 
zvířat během výstavy a úklid haly. Poděkování př. Havrdovi za práci na katalogu. 

Př. Siget – poděkování za ocenění v katalogu. 

Př. Kocourek – vyslovil názor na posouzení černých sedlatých. 

Př. Bek K. – omezování výstav ve světě. 

Př. Sousedík dostal připomínky k ročence ke 100. letům Klubu ČS.  

Ad 5) Závěr: předseda Klubu př. Bek K. poděkoval všem za účast na výstavě i na dnešní schůzi 
a požádal o pomoc při bourání výstavy. Všem popřál příjemné prožití Vánočních svátků a 
hodně zdraví a zdravé odchovy našich holubů. Popřál abychom se za rok znovu sešli na 
celostátní speciální výstavě ČS. 

 

 

Zapsal: Hrubý Jaromír – jednatel Klubu ČS 


